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Zapisnik 

 
 
 
1. izredne seje Sveta Krajevne skupnosti Žusterna v letu 2025, ki je potekala v ponedeljek, 
19.5.2025 ob 17.00. 
 
Prisotni člani: Igor Čurin, Špela Jerman, Franc Gorišek, Josip Majstorovič, Patrik Peroša, Roberto 
Richter, Patricija Krmac,  Mirela Tabaković , Jesenko Balta, Sandra Popović 
Odsotni člani: 0  
pri 3.točki so bili prisotni iz Mestne občine Koper :  

- Alenka Plahuta, Vodja  službe za občinski svet in KS,  
- Peter Ziraldo, Vodja Urada za investicije 
-  Matjaž Marsič, Vodja urada za Prostorski razvoj in 

nepremičnine 
Ostali prisotni: Neda Božič, poslovni sekretar 
 
 
Sejo je  pričel voditi predsednik KS Igor Čurin in predlagal naslednji 
 
dnevni red:         
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Preverjanje zaupnice predsednika Krajevne skupnosti Žusterna 
3. Vertikalna povezava med Žusterno in Markovcem 
4. Razno 
 
1,Člani sveta so se seznanili s predlaganim dnevnim redom, nakar je g. Patrik Peroša predlagal, 
da se vrstni red 2.in 3.točke zamenja.  
 
Predsednik je pojasnil, da vrstnega reda ne bo zamenjal, ker je  z namenom preverjanja zaupnice 
članov sveta,  sestanek tudi sam sklical in je higiensko, da se v luči nedavnih dogodkov (sestanka 
članov, kjer  je bilo govora o njegovi razrešitvi ) o tem najprej govori. Če ni zaupnice 
predsedniku je prav, da nekdo drugi vodi sejo naprej.  
Sam je članom, ki niso bili obveščeni kaj se dogaja poslal maile s pojasnilom  zakaj je sejo sklical 
( pojasnilo je priloga zapisniku). 
Drugi so bili obveščeni z druge strani in tem pojasnila ni poslal. 
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2.Patrik Peroša je zahteval, da se člani sveta opredelijo, katero točko naj se najprej obravnava.  
Večina članov sveta (6 od 10):( Franc Gorišek, Josip Majstorovič, Patrik Peroša, Roberto Richter, 
Jesenko Balta, Sandra Popović) je bila za spremembo dnevnega reda. 
 
Po tem dejanju je predsednik sveta  g. Igor Čurin dal članom  podpisano odstopno izjavo z 
naslednjo vsebino: 
 
 » Jaz Igor Čurin, rojen 06.08.1962 v Ljubljani, nepreklicno odstopam iz sveta Krajevne skupnosti  
Žusterna. S to odstopno izjavo prenehajo vse moje obveznosti kot člana sveta Krajevne 
skupnosti Žusterna. 
Razlog za moj odstop je politična nehigiena dela članov krajevne skupnosti.« 
 
Zatem je g. Igor Čurin zapustil sejo. 
 
Člani so nato razpravljali kaj narediti. Podpredsednik sveta g. Josip Majstorovič je po 
posvetovanju z Vodjo  službe za občinski svet in krajevne skupnosti,  go. Alenko Plahuta, 
povedal, kaj so nadaljnji postopki ter da bo sejo naprej vodil sam. Po daljši razpravi je sprejet 
ugotovitveni 
  

SKLEP IS1-1/2025 

Člani sveta KS Žusterna na 1.izredni seji z dne 19.5.2025  ugotovijo, da je predsednik 
sveta  KS Žusterna Igor Čurin podal na 1. izredni seji  dne 19.5.2025, izstopno izjavo s 
katero nepreklicno odstopa iz sveta krajevne skupnosti, posledično so podani razlogi za 
prenehanje mandata ( mandat preneha z dnem, ko svet ugotovi, da so nastali razlogi za 
prenehanje). 
  
Sklep sveta KS se posreduje Službi za občinski svet in KS MOK, ki obvesti Občinsko volilno 
komisijo. Svet KS bo v nadaljevanju deloval brez enega člana in bo tako štel 9 članov. 
 

 
 
Ad. 3 Podpredsednik nato vpraša prisotne, ali se strinjajo, da predstavniki občine predstavijo 
projekt, čeprav svet ni bil obveščen, da so vabljeni. Od 9 prisotnih jih je 8 bilo ZA predstavitev, 1 
(en)je bil proti in sicer  g, Franc Gorišek, ki je izrazil mnenje, da svet o tem sploh naj ne odloča. 
Sprejet je 
 

SKLEP IS1-2/2025 
 

Pozove se predstavnike občine, da predstavijo projekt Mobilne vertikalne povezave med 
Žusterno in Markovcem. 
 
Vstopili so predstavniki občine. Alenka Plahuta, Vodja  službe za občinski svet in KS je najprej 
izrazila obžalovanje za odstop predsednika, saj je sodelovanje predsednika z občinskimi 
službami bilo zgledno.  Nato je ponovila, kot predhodno rečeno podpredsedniku, da se 
posreduje odstopno izjavo predsednika iz sveta krajevne skupnosti, ter s tem povezan 
(zgornji)ugtovitveni sklep sveta KS na MOK, ki jo nato posreduje Občinski volilni komisiji. 
  
Obenem je potrebno sporočiti, kdaj se namerava sklicati naslednjo sejo in imenovati novega 
predsednika. 



Zatem je dala besedo Petru Ziraldu in Matjažu Marsiču, ki sta predstavila projekt « Mobilna 
vertikalna povezava med Žusterno in Markovcem« 
Člani sveta  so po daljši obravnavi sprejeli  
 
 
 

SKLEP IS1-3/2025 
 

Svet Kraievne skupnosti Žusterna ie na 1. izredni seii, dne 19. 5. 2025 obravnaval gradivo 
v zvezi z Mobilno povezavo med Žusterno in Markovcem v Kopru - dokument 
identifikaciie investiciiskega projekta, mai 2O25, in spreiel naslednia stališča: 
 

1. Člani sveta KS Žusterna podpiramo prizadevania MO Koper, da se zgradi ustrezna 
"Mobilna vertikalna povezava med Žusterno in Markovcem" (9 ZA, nihče proti, 
nihče vzdržan): Sklep JE spreiet , 
 

2. Člani sveta KS Žusterna podaiamo pozitivno mnenje Dokumentu identifikaciie 
investiciiskega proiekta za proiekt >Mobilna povezava med Žusterno in 
Markovcem v Kopru<Mobilna povezava Koper< (1 ZA, 6 PROTI, 2 VZDRŽANA): 
Sklep NI sprejet  
 
Obrazložitev: Razlogi pri tistih, ki so glasovali proti, so prepozna predstavitev proiekta 
(na tei seji nismo uspeli izoblikovati prave odločitve oziroma mnenia), fotografiie 
dvigala smo prvič videli šele na tei seii, čeprav so obstaiale že novembra 2024. Nadalie 
so bili na seji predstavlieni določeni pomisleki članov v povezavi z možnim umeščaniem 
hotela na tem območiu, pomisleki glede varovania klifa, pomisleki o estetsko 
nedomišljenem proiektu, pomisleki, ki se nanašajo na ureditev parkirnih prostorov na 
izstopni točki na Markovcu, prostorov za namen uporabe dostopa staršev do šole in 
vrtca, šele nato pa za potrebe vertikalne povezave. 
 

Gostje so nato sejo zapustili. Člani sveta so nato določili termin naslednje seje, ki bo v  
ponedeljek, 9.6.2025, na kateri bodo izbrali novega predsednika in podpredsednika. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.uri 
 

Zapisnik zapisala: Neda Božič 
                                                                                   Podpredsednik sveta KS   
      Josip Majstorović 


